Gold Rich Planners & Surveyors Ltd.

金潤規劃測量師行有限公司

Room E, 8/F., Keader Centre, 129 On Lok Rd, Yuen Long, N.T. H.K. 香港新界元朗安樂路129號基達中心8樓 E室 Tel. 電話: (852) 2714 2821, 2713 2138 Fax. 傳真: (852) 2762 1783 E-mail 電郵: goldrichplanners@gmail.com

Executive Summary

- 1. The application site is on Lot 1376 R.P. in D.D. 109, Yuen Long, New Territories.
- 2. The site area is about 2,394m². No Government Land is involved.
- 3. The proposed use is "Proposed Temporary Warehouse (excluding Dangerous Goods Godown) with Ancillary Office" for a Period of 3 Years and Filling of Land.
- 4. 1 no. of structure is proposed on the site for warehouse with ancillary office use. The total floor area is about 2,394m².
- 5. Operation hours are from 9 a.m. to 7 p.m. Mondays to Saturdays (excluding Sundays and Public Holidays).

行政摘要

- 1. 申請地點位於新界元朗丈量約份第 109 約地段第 1376 號餘段。
- 2. 申請面積為大約 2,394 平方米。不涉及政府土地。
- 3. 申請用途為「擬議臨時貨倉(危險品倉庫除外)連附屬辦公室」(為期3年)及填土工程。
- 4. 申請地點擬議提供 1 個貨倉連附屬辦公室用途。總樓面面積為 2,394 平方 米
- 5. 營業時間為每天上午九時至晚上七時(星期日及公眾假期除外)。